
Lähettäjä:                                               Jan-Erik Karlsson <Jan-Erik.Karlsson@pargas.fi>
Lähetetty:                                               maanantai 25. maaliskuuta 2024 7.45
Vastaanottaja:                                       ELY Kirjaamo Varsinais-Suomi; Suntio Ville; Eura Vesa-Matti (ELY)
Aihe:                                                         VB: VARELY/2280/2022
 
Luokat:                                                    Maj-Britt
 
 
 

Från: Jan-Erik Karlsson
Skickat: den 25 mars 2024 07:36
Till: kirjaamo.varsinais-suomi@ely-keskus.fy <kirjaamo.varsinais-suomi@ely-keskus.fy>; ville.suntio@destia.fi
<ville.suntio@destia.fi>; Eura Vesa-Matti (ELY) <vesa-matti.eura@ely-keskus.fi>
Ämne: VARELY/2280/2022
 
Hej
Lättrafikleden över Lillandet.
Är fortfarande emot att man vill bygga en Lättrafikled som inte betjänar användarna året runt.
Som det nu planeras  kommer man på många ställen ut på körbanan o dessutom avgränsas med vägräcken, så att
körbanan blir ännu smalare.Vägräckena i Simonby kurvan som sattes upp , ÄR Livsfarliga nu,ingen sikt alls vad o vem
som kommer emot,cyklister ,fotgängare stockbilar o så kommer jag med en 4m bred harv???
Vill att körbanan breddas så att alla trafikanter kan färdas i båda riktningarna även vintertid .
Att påbörja ett projekt som inte har finansieringen klar motsätter jag mig också.Vasa stad har nu budgeterat 50milj för
50km Lättrafik ?? Det ger trovärdighet på att projektet är seriöst.
Nu vill man starta upp utan pengar??? Detta  borde inte få vara möjligt ??
Skärgårdsvägen i sin omgivning är väldigt speciell , trafiken har ändrat väldigt mycke med de stora färjorna ,samt att
den även ökat.
Planera nu en förbättring på hela skärgården för ALLA trafikanter, säkerheten är viktig för alla o lättrafikens dragningar
kan göras sevärd o som en upplevelse med rastplatser,puuceen sophantering ,grilltak osv, så att det görs speciellt för
vandrare o cykelturister från hela Europa att komma o uppleva.Ordna med Eu pengar o gör nu detta skapligt för en
gångs skull. Upprepa inte det fiasko o misstag ni gjorde från Sattmark ner till Lillmälö den cykeleden är verkligen ett
stort skämt o bortkastande av skattemedel.
mvh Jan-erik Karlsson

mailto:kirjaamo.varsinais-suomi@ely-keskus.fy
mailto:kirjaamo.varsinais-suomi@ely-keskus.fy
mailto:ville.suntio@destia.fi
mailto:ville.suntio@destia.fi
mailto:vesa-matti.eura@ely-keskus.fi
Pia Nedermo
Suorakulmio

Pia Nedermo
Suorakulmio

Pia Nedermo
Suorakulmio

Pia Nedermo
Suorakulmio

Pia Nedermo
Suorakulmio


